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Dagordning 
 
 
Årsmöte i Malmö Simsällskap 
Tid: torsdagen 5 Mars 2009 klockan 18.00  
Plats: S:t Gertrud 
 
§ 1 Mötets öppnande 
§ 2 Fastställande av röstlängd 
§ 3 Fråga om mötet behörigen utlysts 
§ 4 Fastställande av dagordning 
§ 5 Val av 

a) ordförande för mötet 
b) sekreterare för mötet 
c) Val av två justeringsmän tillika rösträknare som jämte ordförande skall 

justera mötets protokoll. 
§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkningar för det 

senaste räkenskapsåret  
§ 7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

verksamhetsåret. 
§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 
§ 9 Bestämmande av medlemsavgift för 2010   
§ 10 Val av: 

a) Sällskapets – tillika styrelsens - ordförande för en tid av ett år  
 

b) Två styrelseledamöter för en tid av två år 
 

c) Suppleant till styrelsen för en tid av ett år 
 

d) En revisor för en tid av två år 
 

e) En revisorsuppleant för en tid av ett år 
 

f) Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år 
§ 11 Behandling av förslag vilka väckts av styrelsen eller som till styrelsen minst 

fjorton dagar före mötet inlämnats av sektion, kommitté eller röstberättigad 
medlem.  

§ 12 Mötets avslutande 
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Ordföranden har ordet 
 
 
År 1869 startades Malmö Simsällskap med 
sim- och hoppverksamhet. Nu efter 140 år 
så är det dags igen. 
Om en månad så får vi tillgång till 
hoppbassängen på AqVaKul. Att detta hör 
till verksamhetsberättelsen för 2009 bryr 
jag mig inte om då det innebär att vi 
äntligen kan få tillbaka vårt så kära 
simhopp. Alla lyckönskningar och allt stöd 
till Pär Berg då han nu skall få möjlighet 
att bygga upp en ny hoppskola i Malmö. 
Men okey då, vad hände under 2008. Jo 
under detta år började vi vår otroligt 
spännande resa för att komma tillbaka till 
de medlemsnivåer som vi hade 2006. Det 
år då föreningen hade ett högt 
medlemsantal och fantastiskt många högt 
utbildade instruktörer. 
Men när AqVaKul stängde i januari 2007 
förlorade vi mycket och jag sa spontant att 
det kommer ta oss 3 år för att komma 
tillbaka. 
Nu gav höstterminen 2008 oss tillbaka 
AqVaKul och så kunde den så 
efterlängtade resan påbörjas för vår 
simverksamhet.  
Inför resan packade vi med oss alla de 
händelser som skedde under 2007. Året då 
vi mer än någonsin lärde oss livräddning 
på hela verksamheten. Året då vi fick 
erfarenheter och kunskap som vi inte på 
något annat sätt skulle fått under ett 
normalt år. 
Vad gör vi då på vår resa? Ja, inte sitter vi 
och läser, nej vi bygger på den röda tråd 
som skall sammanlänka alla de delar som  
 
 

 
 
ingår i vår verksamhet. Tråden som skall 
säkra för bättre struktur och kvalitet samt  
vara garanten för att hitta förbättrings- och 
utvecklingsmöjligheter. Tråden som även 
skall säkra för framtida ekonomi. 
Det ekonomiska resultatet för 2008 
uppvisar ett litet plus. Ett tecken som gör 
det självklart för oss att våga satsa på  
vidareutveckling och förbättringar av vår 
verksamhet. 
Med detta sagt så framgår det att jag är 
mycket positiv till framtiden för MS 
tillsammans med våra samarbetsföreningar 
LSS och MKK. Medlemsantalet har 
markant förbättrats och vår verksamhet 
bedrivs och uppfattas professionell. 
Men för att allt detta skall fungera krävs 
det uppmuntran till alla de på kansliet och 
alla våra instruktörer som arbetar hårt 
under resan för att komma fram. Att just 
resa innebär att man ofta även jobbar långa 
dagar och på helger. Jag tackar er å hela 
styrelsens vägnar för era insatser i 
verksamheten. Vi kan alla se resultaten av 
ert arbete. 
Vi tackar för ett fantastiskt bra samarbete 
med Limhamns simsällskap och Malmö 
kappsimningsklubb. 
Avslutningsvis vill jag personligen tacka 
alla i styrelsen. Vi har haft ett positivt och 
aktivt år och jag hoppas att vi under 
kommande år kommer att se just den 
utveckling som jag tidigare beskrivit. 
 
 
Adam Arvidsson 
Ordförande i Malmö Simsällskap 
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Styrelse och kansli under verksamhetsåret 2008 
 
 
 
 
Malmö Simsällskaps styrelse har under sin mandatperiod bestått av följande ledamöter: 
 
Adam Arvidsson Ordförande  
Ulf Prawitz  Ledamot, vice ordförande och Sekreterare 
Lars Hagerström Ledamot och kassör 
Simon Chrisander Ledamot 
Peter Malmberg Suppleant 
 
Adjungerade till styrelse 
Ständigt adjungerade – kansli  
Ständigt adjungerande – verksamhetsansvariga  
Ständigt adjungerande – tränare 
 
Björn Ausenius Revisor 
Annica Fransson Revisor 
Christer Wejnerup Revisorsuppleant 
Niclas Ausenius Ordf. valberedningen 
Stefan Nilsson-Jensen Valberedning 
En person adjungeras under året. 
 
Under året har styrelsen haft 11 stycken protokollförda sammanträden. Utöver detta har ett 
otal icke protokollförda sammanträden avhållits, när det gäller budget, personal och andra 
frågor. Dessutom har en  planeringsdag, i november månad, arrangerats. 
 
Anställda i föreningen 
Konsulent (100%) 
Louise Liljegren 
 
Receptionen (50%) 
Pia Åhman 
 
Breddverksamhetsansvarig (100%) 
Annki Sandberg  
 
Elittränare simning  (100%) 
Johan Andersson 
 
Simhoppsansvarig (100%) 
Pär Berg 
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Medlemssiffror i MS under året 
 
Åldersgrupp Kvinnor Män Totalt 
  0 –   3 år 
  4 –   6 år 

    0 
169 

    0 
156 

       0 
   325 

  7 – 12 år 223 241    464 
13 – 19 år   66   53    119 
20 – 25 år   12     8      20 
26 -       år   25   34      59 
Summa 495 492    987 
 
 
 
Medlemsavgiften 
Malmö Simsällskaps medlemsavgift har under året varit 175kr. Familjemedlemskap 450kr. 
 
Kontakten med MS 
Du når Malmö Simsällskap under följande adresser: 
 
Malmö Simsällskap 
Banérsgatan 2a 
211 48 Malmö 

 
Telefon: 040 - 664 31 40 
Telefax: 040 – 664 31 49 

 
E-post: kansliet@malmo-kappsim.m.se 
Web: www.malmosim.nu 
 
Postgiro: 14 87 22 – 2 
Bankgiro: 457 – 9934 
Org-nr: 846000-4685 
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Breddverksamheten 2008 

 
Under år 2008 har Malmö Simsällskap bedrivit simskola och teknikskola. Vårens verksamhet 
började på Lindängsbadet och på Oxievångsbadet vecka 2 och sista sim dagen var den 25 maj. 
Nytt för denna termin är att vi började med högstadiesim. Dessa grupper vänder sig till 
ungdomar som går på högstadiet och som inte kan simma.  
Vi hade också 2st Knatter race under våren. 
Sommarverksamheten som vi har på Aq-va-kul blev tyvärr flyttad till Lindängsbadet i och 
med att Aqvakul ej blev klart i tid. Detta medförde att många tackade nej till att simma och att 
det då blev mindre antal deltagare.  
Vi har också haft simskola på Rosengård de 3 första veckorna på sommarlovet. Denna 
verksamhet har blivit så populär att vi fick öppna upp med flera tider för att få plats till alla 
430st barn som tackade ja. 
Höstens verksamhet började vecka 36 på Lindängsbadet, Oxievångsbadet och på Aq-va-kul. 
Aq-va-kuls undervisningsbassäng var inte klar till terminsstart så vi simmade de 2 första 
veckorna på Äventyret, vilket gick mycket bra. 
Oxievångsbadet stängde under 2 veckor för reparation och vi flyttade simskolan till 
Lindängsbadet. Detta blev mycket uppskattat av föräldrar och barn. 
Många barn börjar nu hitta tillbaka till oss vilket är kul. 
Vi hade 2st Knatte Race under hösten. 
Avslutning på höstens simskola och teknikskola var den 16 december. 
 
Skolsims undervisning  
Nytt för oss är att vi även startade upp skolsim på dagtid. Denna verksamhet har innan 
bedrivits av simlärare som jobbat på Aqvakul.  
Vi har under våren i samarbete med LSS haft 6st perioder med 8 klasser varje period. Detta 
har gjort att vi har kunnat erbjuda 5st simlärare jobb kl. 0830-1400. Dessa simlärare har gjort 
ett fantastiskt jobb med att försöka öka simkunnigheten i Malmö.  
När höstterminen började fick vi även möjlighet att ha skolsim på Aqvakul, då med mindre tid 
på Lindängsbader. 
Vi har haft 5 perioder.  
Under hösten hade MS skolsim på Aqvakul, 5 perioder varav den sista var enbart för flickor. 
23st klasser deltog i skolsimsundervisningen under höstterminen. 
Under höstterminen har vi kunnat erbjuda 4st simlärare jobb med skolsimmet. 
Dessa simlärare har gjort ett fantastiskt jobb med att försöka öka simkunnigheten i Malmö.  
 
Under året bedrevs också ”vanlig” skolsimsundervisning på Lindängsbadet för 
Ängsdalsskolan. 
 
Utbildning / ledare 
Våra instruktörer har tyckt att det varit roligt och lärorikt med sina arbeten, vilket har med fört 
att många tagit med sig kompisar, släkt och vänner för att dessa också skall få vara med i 
våran gemenskap. Tillsammans har de gjort ett fantastiskt arbete med simskola och 
teknikskola.  
Vi har detta året haft två uppstartsmöten, två mitterminsmöten och två avslutningsmöten där 
alla våra instruktörer har haft möjlighet att deltaga. Under dessa träffar har vi arbetat med 
team bildning, sim utbildning och mycket information om hur verksamheten ser ut och hur vi 
skall jobba vidare, vilket vi kommer att fortsätta med. 
Vi har haft sim utbildning under våren och hösten och varit i väg på nordisk simlärare 
konferens.  
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Utbildning / ledare, forts 
Robert Johnsson och Annki Sandberg har varit på Malmö högskola för att locka fler 
instruktörer till våran verksamhet. 
Magnus Lennartsson, Johan Andersson och Annki Sandberg har varit på Skoldagarn för att 
prata om vattenprovet och skolsimmet. 
 
Idrottslyftet 
Under året har Malmö Simsällskap arbetat med  följande  Idrottslyfts projekt.  
 
Vattenprovet –Malmö simmar (samarbete med Limhamns Simsällskap). 
Projektet har tre syften 
Att få en helhetssyn över simkunnigheten i Malmö kommun dvs. ta reda på hur 
simkunnigheten faktiskt ser ut. 
Att erbjuda simskola , mot en medlemsavgift i föreningen, till de barn som inte kan simma 25 
meter i årskurs fyra. 
Att starta en diskussion om att sänka åldern för simkunnighetsmålet till åk 3. 
Vattenprovet 07/08 har vi scannat 1501 barn.726st klarade vattenprovet. 
Vattenprovet 08/09 har vi scannat 733st. Vi kommer att scanna resten av barnen under vt09 
Simskola kommer att erbjudas under loven. 
 

Vattenprovet i Svedala 
Projektet syftar till 
Att få en helhetssyn över simkunnigheten i Svedala kommun dvs. ta reda på hur 
simkunnigheten faktiskt ser ut. Detta gäller årskurs 4. 
Vi scannade av 228st vt08 och 192st ht 08. 
 
Malmö i januari 2009 
 
Annki Sandberg 
 
 

Vårt inomhusbad - Lindängsbadet 
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Simhopp  
 
 

Hur är det möjligt…? 
Hur är det möjligt att Malmö Kappsimningsklubbs simhoppare, trots miserabla 
träningsförhållanden (7,5 vattentimmar/vecka), blir landets bästa simhoppsförening 2008? 
 
Hur är det möjligt att man vinner hälften av alla SM-medaljer…? 
 
Hur är det möjligt att man vinner 2/3 av alla JSM-medaljer…? 
 
Hur är det möjligt att man deltager på EJM och UVM med 5 av 6 svenska deltagare…? 
 
Hur är det möjligt att man deltager med 9 av 20 svenska deltagare på Nordiska Mästerskapen, 
som dessutom tillsammans vinner 10 guld, 4 silver och 3 bronsmedaljer? 
 
Hur är allt detta möjligt när det bara finns 12 simhoppare i föreningen 2008? 
 
Till simhopparna… 
När jag tänker tillbaka på det som hände för 2 år sedan, och vad ni ändå har lyckats 
åstadkomma, så väller känslorna fram inom mig. Jag blir alldeles varm inombords och får 
tårar i ögonvrårna. Det är många gånger som jag har tvivlat på att det här skulle gå vägen, och 
varit nära att bryta ihop. Fast varenda gång…har ni, mina fantastiska simhoppare, visat att ni 
minsann inte tänker ge upp! Det är er vilja och framgång som har hållit mitt mod uppe.  
Ni har kokat soppa på en spik! 
 
Till föreningen… 
Det spelar ingen roll vad resultaten visar. I mina ögon kommer Malmö KK/Malmö S alltid i 
alla avseenden vara nummer 1. Det finns ingen förening som hade klarat av att gå igenom den 
här pärsen på ett så värdigt och smidigt sätt som den här. Tack för er stöttning! Tack för att ni 
värnar om era medlemmar, och tack för att ni värnar om en unik idrott!  
Ni har kokat soppa på en spik! 
 
Till mina medarbetare… 
Jag har sett er arbeta så hårt för att saker och ting skall fungera. Jag vet vad ni har fått gå 
igenom (och gör fortfarande i många avseenden), för jag har själv varit där. Att se sin 
verksamhet falla i bitar, och ändå fortsätta leta lösningar för att fallet inte skall bli för stort, 
kräver ett stort hjärta och ett stort engagemang. Sådana hjärtan har ni!  
Ni har kokat soppa på en spik! 
 
Äntligen… 
står den där…visserligen ”bara” provisoriskt, men ändå, den bästa sviktträningsanläggningen 
i landet. Här kommer vi att utveckla all den talang som finns hos våra unga elithoppare och 
forma en ny generation som så småningom kommer att kunna bli ännu bättre. 
Vi är märkta av 2 års hårt slit, men har samtidigt lärt oss anpassa och utveckla träningen. 
Detta och det faktum att man lärt sig värdesätta den tid man lägger ner på sin idrott och 
förmågan att uppskatta ”det lilla man får” har format elitidrottare med starkare mental styrka 
än normalt och är nyckeln till framgången.  
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Simhopp, forts. 

 
Nu tänker vi dock inte ”luta oss tillbaka” och vara nöjda med vi åstadkommit. Nu är det dags 
att hänga på det internationella tåget, mot vilket vi strävar! Bäva månne konkurrenterna! 
 
Välkomna… 
Äntligen! Ordet har kommit ur många munnar som helst av allt vill träna simhopp. Ja, ur en 
del föräldrars också för den delen. Man har längtat efter att få träna i Malmö igen, och ni är 
alla hjärtligt välkomna tillbaka. Några av er har strävsamt tagit sig till Lund flera dagar i 
veckan under de här 2 åren, och har säkerligen, liksom undertecknad tvivlat många gånger. Ni 
har gjort en stor bedrift, och det kommer att ge resultat. 
Samtidigt vill jag varmt tacka Simklubben Poseidon för den otroligt generösa hjälp ni 
har bjudit på. Sanningen är ju, som alla förstår, att utan er hade simhoppningen i Malmö 
varit historia. 
 
Följande 11(!) simhoppare har representerat landslaget, eller tillhört landslagsgrupperna under 
2008. 
Christofer Eskilsson, Jonathan Jörnfalk, Cesar Hiersemann, Anders Mikkelä, Linnéa 
Berglund, Jennifer Granath, Julia Lönnegren, Oskar Rollof, Elin Berg, Elisabeth 
Jirström, Mathilda Danckler 
 
Ett speciellt tack vill jag också ge till Chris Rye som har stöttat och hjälpt mig på ett 
oumbärligt sätt med träningen sedan april månad. Chris har en stor del i framgångarna! 
 
Årets bästa resultat tillskrivs Christofer Eskilsson. Bronsmedaljen på Europamästerskapen 
för Mästare i Stockholm i februari månad kan vara början på en framgångsrik karriär.  
 
Pär Berg 
Simhoppsansvarig 
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Resultat och balansräkning 
 
Malmö Simsällskap    
846000-4685    
    
RESULTATRÄKNING NOT 2008 2007 
    
Intäkter    
    
Nettoomsättning 2 2 104 620 1 976 572 
Offentligrättsliga bidrag 3 893 144 809 735 
Medlemsavgifter  167 825 217 625 
Övriga föreningsintäkter  368 309 49 774 
    
Summa intäkter  3 533 898 3 053 706 
    
Kostnader    
Föreningskostnader 4 -725 181 -717 850 
Personalkostnader 5 -2 547 374 -2 311 599 
Avskrivning materiella anläggningstillgångar  -143 818 -35 954 
Övriga kostnader    
    
Summa kostnader  -3 416 373 -3 065 403 
    
Verksamhetens resultat  117 525 -11 697 
    
Resultat från finansiella investeringar    
    
Resultat från värdepapper 6 -59 886 17 758 
Ränteintäkter 7 52 609 28 826 
  -7 277 46 584 
    
Resultat efter finansiella poster  110 248 34 887 
    
Årets resultat  110 248 34 887 
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Malmö Simsällskap    
846000-4685    
    
BALANSRÄKNIING NOT 2008 2007 
    
Anläggningstillgångar    
Inventarier 8 0 0 
Pågående projekt, nyanläggning 9 0 143 818 
    
Finansiella anläggningstillgångar    
Aktier och värdepapper 10 781 015 837 395 
  781 015 837 395 
    
Summa anläggningstillgångar  781 015 981 213 
    
Omsättningstillgångar    
Kortfristiga fordringar     
Övriga fordringar  641 070 502 982 
Förutbetalda kostnader och     
upplupna intäkter  302 192 132 794 
    
Kassa och bank  1 258 794 1 178 054 
    
Summa omsättningstillgångar  2 202 056 1 813 830 
    
SUMMA TILLGÅNGAR  2 983 071 2 795 043 
    
EGET KAPITAL OCH SKULDER    
Eget kapital            
Balanserat kapital  1 598 987 1 564 100 
Årets resultat  110 248 34 887 
  1 709 235 1 598 987 
    
Kortfristiga skulder    
Övriga kortfristiga skulder  585 333 374 468 
Upplupna kostnader och    
förutbetalda intäkter  688 503 821 588 
  1 273 836 1 196 056 
    
SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER  2 983 071 2 795 043 
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TILLÄGGSUPPLYSNINGAR (Noter) 
Not 1 Redovisnings- och värderingsprinciper   
Årsredovisningen har upprättats enligt årsredovisningslagen   
och Bokföringsnämndens allmänna råd för ideella föreningar. Tillämpade principer är 
oförändrade i jämförelse med föregående år.   
     
Not 2 Nettoomsättning   
   2008 2007 
Nettoomsättningen fördelar sig enligt följande:   
Idrottsverksamheterns intäkter 1 854 248 1 858 059 
Sponsring, reklam och annonser 80 000 80 000 
Lotterier, bingo och försäljningsintäkter 170 372 38 513 
  Summa  2 104 620 1 976 572 
     
Not 3 Offentligrättsliga bidrag   
Bidrag:     
Kommun   524 956 478 252 
Stat   368 188 331 483 
  Summa  893 144 809 735 
     
Not 4 Upplysning om föreningskostnader   
Idrottsverksamhetens kostnader -719 520 -650 592 
Sponsor och reklamkostnader 0 0 
Lotteri/bingokostnader och försäljningskostnader -5 661 -67 258 
 Summa  -725 181 -717 850 
     
Not 5 Medelantal anställda, löner, andra ersättningar och sociala kostnader  
     
Medelantal anställda 2008 2007 
Anställda i föreningen efter närvarotid 1920 tim. 5 5 
Varav män i %  42% 41% 
     
Löner och andra ersättningar och sociala kostnader   
Löner och andra ersättningar   1 450 362 1 399 931 
Sociala kostnader  549 667 547 024 
varav pensionskosntader 91 570 93 166 
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Löner och andra ersättningar fördelade     

mellan styrelseledamöter m.fl. och anställda     

   2008 2007   

Ersättning till styrelse  0 0   

Ersättning till övriga anställda 1 450 362 1 399 931   

       

Styrelseledamöter   2008 2007   

   antal antal   

Styrelseledamöter    4 4   

varav män  4 4   

Malmö Simsällskap har en platt organisation där de verksamhetsansvariga organisatoriskt är likställda.  
Alla verksamhetsansvariga lyder direkt under styrelsen.     

       
Det nära samarbete som råder mellan MS och LSS, innebär att den gemensamma personalresursen  
arbetar sammantaget för både MS / LSS och den gemensamma kappsimningsklubben MKK. 
    

       

Not 6  Resultat från övriga värdepapper 2008 2007   

Utdelningar  20 413 17 758   

Värdeförändrigar  -80 299 0   

  Summa -59 886 17 758   

       

Not 7 Övriga ränteintäkter     

Ränteintäkter  52 609 28 826   

  Summa 52 609 28 826   

       

Not 8 Inventarier     

Ingående anskaffningsvärde 67 178 61 712   

Årets investering  10 943 5 466   

Försäljning och utrangeringar 0 0   

Utgående anskaffningsvärde 78 121 67 178   

       

Ingående avskrivningar -67 178 -61 712   

Försäljning och utrangeringar 0 0   

Årets avskrivning  -10 943 -5 466   

utgående avskrivningar -78 121 -67 178   

Bokfört värde  0 0   
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   2008 2007 
Not 9 Bubbelmaskin avsedd för simhoppning. 143 818 179 772 
 Årets avskrivning -143 818 -35 954 

Bokfört värde  0 143 818 
     
     
Not 10 Aktier och värdepapper   
Ingående bokfört värde 837 395 1 067 005 
Förvärv   23 919 17 758 
Värdeförändring  -80 299 0 
Försäljningar  0 -247 368 
 Utgående bokfört värde 781 015 837 395 
 
    

  

 

Stiftelser och fonder 
 
Malmö Simsällskap förvaltar en fond och en stiftelse, Sixten Erikssons fond och Bengt Bergs 
stiftelse.  
 
Sixten Erikssons fond instiftades 1969 av den forne storsimmaren och tillika bankdirektören 
Sixten Eriksson och har enligt statuterna till ändamål att främja simmarungdoms utbildning.  
Fondens angelägenheter skall enligt statuterna handhas av Malmö Simsällskaps ordförande, 
sekreterare och kassör vilka bildar fondens styrelse. 90 % av avkastningen skall enligt 
statuterna delas ut för att främja simmarungdoms utbildning. 
90 % av fondens avkastning delas årligen ut till simmarungdoms utbildning efter skriftlig 
ansökan från simidrottare. För att komma i fråga som stipendiat skall man vara medlem i 
Malmö Simsällskap, vara simidrottare samt ha ansökt om ekonomisk hjälp för att kunna 
bedriva studier. Sedan många år tolkas studier såsom postgymnasial utbildning. 
 
Bengt Bergs stiftelse instiftades 1994 av Malmö Simsällskap till minne av den store 
simhoppstränaren Bengt Berg som då hastigt gått bort och har enligt statuterna till ändamål att 
främja simhoppningen i Malmö. Stiftelsens angelägenheter skall enligt statuterna handhas av 
Pär Berg, Malmö Simsällskaps ordförande och kassör vilka bildar fondens styrelse. Främja 
simhoppningen i Malmö har i praktiken tolkats som att främja simhoppares utbildning. 90 % 
av stiftelsens avkastning delas årligen ut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
2008 erhöll Caroline Larsson, Liz Hansson, Jonas Persson, Sara Zandihn och 
Niklas Persson medel från Sixten Erikssons fond 
 
2008 erhöll Christoffer Eskilsson medel från Bengt Bergs Stiftelse 
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Malmö Simsällskap    

846000-4685    
  MS MS MS 
  2009 2008 2008 
BUDGETFÖRSLAG 2009 BUDGET UTFALL BUDGET 
      
     
Nettoomsättning 2 405 014 2 104 620 1 975 271 
Offentligrättsliga bidrag 898 966 893 144 902 988 
Medlemsavgifter 194 125 167 825 234 705 
Övriga föreningsintäkter  368 309  
     

Summa intäkter 3 498 105 3 533 898 3 112 964 
     

Kostnader    
Föreningskostnader -716 087 -725 181 -734 129 
Personalkostnader -2 988 033 -2 547 374 -2 562 639 
Övriga kostnader    
     

Summa kostnader -3 704 120 -3 272 555 -3 296 768 
     

Verksamhetens resultat -206 015 261 343 -183 804 
     

Avskrivningar    
Avskrivning bubbelmaskin 0 -143 818 -17 977 
     

Resultat efter avskrivningar -206 015 117 525 -201 781 
     
     

Resultat från finansiella investeringar   
     
Resultat från värdepapper  -59 886 5 000 
Ränteintäkter 18 000 52 609 15 000 
Värdeförändring    
  18 000 -7 277 20 000 
     

Resultat efter finansiella poster -188 015 110 248 -181 781 
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Ekonomisk kommentar 2008 
 
Verksamheten 2008 uppvisade, efter avskrivningar, ett operativt överskott på drygt 117 000 
kr. Finanskrisen gav ett negativt finansnetto på 7 000 kr.  Det totala verksamhetsresultatet 
hamnade, efter finansnetto, på ett överskott på 110 000 kr.  Ett mycket bra resultat med 
hänsyn till den prekära badsituationen i Malmö och att budgeten uppvisade ett underskott om 
184 000 kr. 
 
Under våren och sommaren 2008 var Aq va kul helt stängt och klubbens verksamhet fick 
bedrivas på Lindängsbadet. Tack vare tältöverbyggnaden har verksamhet kunnat ske under 
acceptabla former för simmare och tränare och möjlighet har givits att kunna arrangera 
simundervisning och simträning. Under hösten kunde 50 meters och undervisningsbassängen 
äntligen öppnas.  Att det bad där klubben bedriver sin huvudsakliga verksamhet har varit 
stängt under större delen av året har fått stora negativa konsekvenser för klubbens verksamhet 
och ekonomi. Utan det förlustbidrag klubben fick från Fritid Malmö hade vi haft stora 
svårigheter att klara verksamheten. 
 
De statliga och kommunala aktivitetsbidragen var 9000 kr lägre än budgeterat. Utfallet var i 
linje med lagd budget men nivån är ca 50 % av den nivå som vi har under ett normalt 
verksamhetsår. Det visar tydligt vad stängningen av Aq va kul betytt för vår verksamhet. 
Konsulent- och lönebidragen ökade med 6 000 kr. Sponsorintäkterna uppgick till 80 000 kr. 
Bingots nedgång tycks ha planat ut. Bingot visar för 2008 ett utfall på 126 000 kr. I detta 
utfall finns en utbetalning för 2007 på 76 000 kr vilken har kommit in efter att bokslutet för 
2007 stängts.   
 
Stor återhållsamhet har rått inom de administrativa kostnaderna, utfallet blev i paritet med 
lagd budget.  
 
Även utfallet för utbildning och övriga gemensamma kostnader blev enligt budget. Inför 
nystarten av verksamheten på Aq va kul har vi haft ett behov att nyutbilda instruktörer vilket 
gjort att den budgetposten blivit dubbelt så dyr som budgeterat. En helt naturlig 
kostnadsökning.   
 
Breddverksamheten har drabbats hårt av stängningen. Botten nåddes under våren och en 
upphämtning mot normal nivå har påbörjats under hösten när vi åter kunde ha verksamhet på 
Aq va kul. Intäkterna minskade med 341 000 kr jämfört med utfallet 2007 och med 398 000 
kr jämfört med budget. Personalkostnaderna blev 41 000 kr mindre än budgeterat. Den 
statliga aktiviteten Idrottslyftet, vilken syftar till att ta reda på simkunnigheten bland 
skolungdomarna, gav en obudgeterad intäkt till föreningen om 167 000 kr.  
SDF Rosengård köpte för femte året i följd simskola av föreningen vilket gav en intäkt på 
133 000 k, vilket är 33 000 kr bättre än budget. Även övriga kostnader för breddverksamheten 
var något lägre än budget. 
Nettoresultatet för breddverksamheten blev 138 000 kr bättre än budget. I det resultatet ligger 
det förlustbidrag vi fått från Fritid Malmö.  
 
Svåra tider kan också medföra nya möjligheter. Som en följd av Aq va kuls stängning har 
Malmö Simsällskap och Limhamns Simsällskap fått möjlighet att ta över det skolsim som 
Malmö kommun tidigare har bedrivit. Det är kanske så att en ny verksamhetsgren i Sällskapet 
har sett dagens ljus. Redan första året gav skolsimmet ett överskott på 91 000 kr.  
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Ekonomisk kommentar 2008, forts. 
 
Styrelsen bedömer att skolsimmet har goda möjligheter att utvecklas, i synnerhet med de krav 
som lagstiftningen numera tydligt ställer på simkunnighet hos skoleleverna. 
 
Simhoppningen är den verksamhetsgren som sportsligt har drabbats hårdast av Aq va kuls 
stängning. Den nya simhoppsanläggningen blev inte som planerat klar under hösten 2008 utan 
invigdes först i februari 2009. Under 2008 har föreningen haft 12 simhoppare, vilket har varit 
våra bästa. Föreningen har ett avtal med Simklubben Poseidon och dit har övriga simhoppare 
gått. Samtidigt har föreningen behållit sin hopptränare Pär Berg. Sportsligt har det varit en 
mycket framgångsrik lösning men ekonomiskt en dyr sådan. Trots mycket stor återhållsamhet 
på personal- och utgiftssidan men utan intäkter har simhoppets nettoresultat blivit 31 000 kr 
sämre än budgeterat. Med den nya simsportsanläggningen har simhoppningen i Malmö en 
mycket bra möjlighet till nystart. 
 
Årets resultat visar att de åtgärder som styrelsen vidtagit för att stärka ekonomin har haft 
avsedd effekt. Det finns en tydlig kostnadsmedvetenhet i föreningen och alla 
verksamhetsansvariga har uppvisat en icke oväsentlig anpassning till den ekonomiska 
situationen. Styrelsen kommer också i fortsättningen ha fokus på ekonomin och fortsätta att 
stärka föreningens ekonomi.  
 
En god och stabil ekonomi är en förutsättning för föreningens samarbete med Limhamns 
Simsällskap under nuvarande och utvecklande former i Malmö Kappsimnings klubb.  
En god ekonomi gör det möjligt att bedriva och utveckla simhopps- och 
simskoleverksamheten i föreningen samt tävlingsverksamheten i simning och hopp i Malmö 
Kappsimningsklubb. 
 
Sällskapets kapital uppgick vid verksamhetsårets slut till 1 709 000 kr 
 
Ett stort tack framförs till alla verksamhetsansvariga för ett utmärkt arbete under 2008. 
 
Trots att 2008 också blev ett år med många svårigheter kan vi med bra verksamheter i 
klubben och en ekonomi balans, med tillförsikt ta oss an det 141e verksamhetsåret i Malmö 
Simsällskap. 
 
Malmö i februari 2009 
Lars Hagerström 
Kassör 
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Verksamhetsplan för Malmö Simsällskap 
 
 
 
Träningsverksamhet 
Under året har föreningen följande verksamheter igång: Simhoppskolor, simskolor, crawlskolor, 
medleyskolor samt vissa former av grundläggande träningsverksamhet i de sk Intressegrupperna. Till 
detta kommer vuxenverksamhet på fyra olika nivåer. Målsättningen är att under året expandera 
volymen på ovan nämnda verksamhet samt att behålla kvaliteten. 
 
Utbildningsverksamhet 
För att kunna behålla och utveckla den verksamhet som finns i föreningen är det viktigt att 
utbildningen och relevanta utbildningsnivåer för våra ledare säkerställs. Målsättningen är att alla 
ledare skall ha en utbildningsnivå som motsvarar den verksamhet som dom är satta att genomföra. 
 
Tävlingsverksamhet 
Alla typer av tävlingsverksamheter, förutom Knatteracen, skall vara placerade i Malmö 
Kappsimningsklubb. Det betyder att inga av våra medlemmar skall tävla externt. 
 
Funktionärsverksamheten 
Det är viktigt att vårt behov av funktionärer säkerställs. Det betyder att det skall utbildas minst 20 nya 
funktionärer i föreningen under året. 
 
Social verksamhet 
För att måna om våra instruktörer och funktionärer är det viktigt att ett ordentligt social program 
formuleras för alla olika nivåer av ledare. Detta program skall också synliggöras så att ingen lämnas 
utanför. 
 
Nya simidrottsanläggningar 
En av dom viktigaste frågorna under året är att vi får medverka i besluten kring framtida 
simidrottsanläggningar i Malmö Stad. En diskussion och en planering för framtida simverksamhet som 
har yttersta prioritet idag. 
 
Integrationsarbete 
För att säkerställa vår framtid är det viktigt att vi ökar andelen pojkar i vår verksamhet. Simningen är 
idag en 40-60 idrott, på väg mot 30-70 idrott. Därför är det viktigt att vi stimulerar pojkars 
verksamhet. Det är också viktigt att vi förbättrar servicen till dom invandrargrupper som söker sig till 
vår verksamhet. Speciellt på ledarsidan måste vi ytterligare stimulera intresset för att kunna ta emot 
alla dom barn som söker sig till oss. 
 
Detaljer i verksamhetsplanen 
Alla dom aktiviteter som angivits i verksamhetsplanen finns på detaljnivå i vår budget 
 


